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 För- och efternamn
ELLIE AL-MALIKI ANDERSSON

Medborgarförslag
Ärendenummer: #1914 | Inskickat av: ELLIE AL-MALIKI ANDERSSON (signerad) | 2024-02-06 10:19

1. Kontaktuppgifter

Kontaktuppgifter

Kontaktuppgifterna till dig som förslagsställare behövs för att kunna säkerställa att du är 
folkbokförd i kommunen. Dina uppgifter kommer att sparas i kommunens 
ärendehanteringssystem.
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Personuppgifter som behandlas

Personuppgifter som behandlas

Namn
Adress
E-postadress
Personnummer
Mobilnummer

 Ändamålet med behandlingen

Vid handläggningen av ditt ärende registreras och behandlas de personuppgifter som framgår av 
informationen ovan. Behandlingen sker i det ärendehanteringssystem som verksamheten 
använder för handläggning av ditt ärende.

Rättslig grund för behandlingen

En arbetsuppgift av allmänt intresse ska kunna utföras

Lagringstid

Uppgifter tas bort vid inaktualitet

 Övrigt om lagringstid

Läs mer om behandling av personuppgifter under Personuppgifter i menyn ovan.

 Övriga upplysningar

Vill du läsa mer om överföring till tredje land eller automatiserat beslutfattande kan du göra det 
via  . Frågor och svar - Mullsjö kommun (mullsjo.se)

 Personuppgiftsansvarig
Niclas Nordström, dataskyddsombud

Jag har tagit del av ovanstående information och godkänner behandlingen av 
personuppgifter

2. Medborgarförslag

Rubrik

Lekplatser

https://minasidor.mullsjo.se/page/FAQ
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Mitt förslag

Jag vet att det blivit sämre överlag i stora delar av landet med offentliga lekplatser. Då jag växte 
upp fanns en lekplats på varje bostadsområde där barnen och föräldrar kunde umgås med 
andra familjer.

Då jag flyttat tillbaka till Mullsjö och har barn ser jag hur viktigt det är med lekplatserna.

Rosengatan på Havstenshult har en stor grön yta där det fanns gungor, sandlåda, lekstuga förr. 
Där finns endast en bänk kvar. Skulle det bara komma upp gungor igen vore det jätte roligt.

Nypongatan hade en stor lekplats med en viking båt och en linbana förr, det finns ingenting kvar 
och är igenvuxet.

Violgatan har som tur är kvar sin lekplats.

Det växer upp många barn nu i kommunen och det är ett väldigt bra sätt att umgås på och träffa 
andra familjer eller som när jag och mina barn vill kunna gå promenader och hitta olika 
lekplatser på vägen . Det finns så mycket möjligheter då platserna redan finns.

Kanske skulle föräldrar/ vuxna som bor i områdena bli intresserade av att hjälpa till att hålla 
ordning vid lekplatserna om det kom tillbaka, kanske PRO skulle tycka det var en bra grej att 
klippa gräs eller hålla lite ordning ibland. Det finns så många lösningar !

Om kommunfullmäktige bedömer ditt förslag som ett medborgarförslag kommer du att bjudas 
in till kommunfullmäktige när ditt förslag slutgiltigt beslutas och du ges möjlighet att 
kommentera ditt förslag. Bedöms ditt förslag som ett verksamhetsförslag kommer det att 
beslutas av berörd nämnd eller kommunstyrelsen.

Signering

Följande parter har signerat detta ärende.

Namn: ELLIE AL-MALIKI ANDERSSON
Person ID: 
Datum: 2024-02-06 10:19
Signerad checksumma: B442F12BE941B78F3B86EF5B855E33B05166D75B
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